

# ASK JOHANNE

CANDIDATE À LA MAIRIE DE BEACONSFIELD

De quoi vous souciez-vous?  
What do you care ABOUT?



## QUESTION:

***What is your position on the need to relocate the Library as part of the Beaconsfield Centennial Marina project?***

I think that having a great multi-functional library is *essential*. I will look at the project proposal in all aspects and most likely yes renovate our current library instead of possibly moving it. The waterfront space at Centennial Park is an amazing area, and yes I would like to see improvement there too. It's always depending on our financial situation and what our citizens want! I spoke to many citizens about the project, and some who participated in the consultation sessions felt that it was more of a sales pitch and didn't feel heard. However, as in all issues and projects, I will carefully do the due diligence. It is important to be vigilant with taxpayers' income.

Je pense qu'il est essentiel d'avoir une belle bibliothèque multifonctionnelle. Je vais examiner le projet proposé sous tous ses aspects, et envisagera de rénover notre bibliothèque actuelle au lieu de la déplacer. L'espace au bord de l'eau du parc Centennial est un endroit incroyable, et oui, j'aimerais y voir une amélioration, mais cela dépend toujours de notre situation financière et de ce que veulent nos citoyens!

J'ai parlé du projet à de nombreux citoyens qui ont participé aux séances de consultation qui disent que c'était plutôt un pitch de vente et ne se sont pas sentis entendus. Comme pour tous les projets, je ferai soigneusement mon devoir de diligence. Il est important d'être diligent dans les pratiques de dépenses.



**chaque vote compte- each vote counts**